

[Text]

haps we may have been of some assistance. We realize the great significance this has to Canada, and we commend you for the work you are doing.

The Chairman: Thank you very much, Mr. Willmot and gentlemen.

AFTERNOON SITTING

• 1547

The Chairman: Gentlemen, for consideration of the White Paper we have this afternoon the representatives of the Canadian Pulp and Paper Association. Their brief deals with the following main subjects: economic environment; integration; capital gains; rate structure, individuals; corporate tax rate; capital cost allowances; and international aspects.

On my right is Mr. R. M. Fowler, President of the Canadian Pulp and Paper Association, and I will ask him to introduce the other gentlemen that make up the delegation from the Canadian Pulp and Paper Association. Mr. Fowler.

Mr. R. M. Fowler (President, Canadian Pulp and Paper Association): Mr. Chairman, Mr. Peck will do that if he may.

The Chairman: I will ask the witnesses, when they reply to questions, to address themselves to the microphone. Any questions directed to you, Mr. Fowler, or to Mr. Peck may be redirected to somebody else, because we do not expect a witness to be able to give us all the answers. Mr. Peck.

Mr. I. H. Peck (Chairman, Executive Board, Canadian Pulp and Paper Association and President, Canadian International Paper Company Limited): Thank you, Mr. Chairman. I am glad to hear that. I would like to introduce our group. I am currently taking my turn as Chairman of the Canadian Pulp and Paper Association. My regular job is President of Canadian International Paper Company Limited. Mr. Fowler, President of the Canadian Pulp and Paper Association, already has been introduced. On my right is Mr. Hamilton who is President of Domtar Pulp and Paper Products Ltd. and a member of the C.P.P.A. Executive Committee; next is Mr. Bell, President of Abitibi Paper Company Limited and a member of the Executive Committee; Mr. Zimmerman, President of Northwood Pulp Limited and also a member of the Executive.

We also have some advisers who are behind me. There is Mr. Hart, Vice-President of the

[Interpretation]

et vaste. Nous vous souhaitons bonne chance et nous espérons que nous avons pu vous aider. Nous nous rendons compte du travail important que vous faites pour le Canada.

Le président: Merci bien, monsieur Willmot et messieurs.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

Le président: Messieurs, pour l'étude du Livre blanc, nous entendrons cet après-midi les représentants de l'Association canadienne des producteurs de pâtes et papiers. Leur mémoire traite des sujets suivants: le climat économique, l'intégration, le gain de capital, le barème particulier, le taux d'imposition des sociétés, l'amortissement et ses aspects internationaux.

Voici à ma droite, M. R. M. Fowler, président de l'Association canadienne des producteurs de pâtes et papiers, qui nous présentera les autres membres de la délégation de l'Association.

M. Fowler (président de l'Association canadienne des producteurs de pâtes et papiers): Monsieur le président, c'est M. Peck qui les présentera, si vous permettez.

Le président: Je demande aux témoins, lorsqu'ils répondent aux questions, de bien vouloir parler dans le microphone. Toute question adressée à M. Fowler ou à M. Peck pourra être renvoyée aux autres témoins, car nous ne nous attendons pas que vous répondrez à toutes les questions.

M. I. H. Peck (président, Association canadienne des producteurs de pâtes et papiers): Merci, monsieur le président. J'en suis heureux. Je vous présente notre groupe. Je suis président du conseil de l'Association canadienne des producteurs de pâtes et papiers à l'heure actuelle. Mon poste régulier est celui de président de la *Canadian International Paper Company Limited*. On vous a déjà présenté M. Fowler, le président de l'Association. A ma droite, M. Hamilton, vice-président de la *Domtar Pulp and Paper Products Ltd.* et membre du conseil de l'Association; ensuite, M. Bell, de l'*Abitibi Paper Company Limited* et membre du conseil ainsi que M. Zimmerman, président de la *Northwood Pulp Limited* qui est également membre du conseil.

Il y a aussi d'autres conseillers, M. Hyde, le vice-président de l'Association; M. Brook de